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Verslag Milieuraad – 19 december 2019 

 
 
 
 

 
Aanwezig/afwezig:  zie bijgevoegde aanwezigheidslijst 
 
 
 

1) Goedkeuring verslag van 21 november 2019 
Marcel Vermeir vraag om een aanvulling op de tekst over de grondophoging aan de 
Kasteelbrakelsesteenweg. De vergadering gaat akkoord met de aanvulling en zijn tekst wordt 
toegevoegd aan het verslag. 
n.a.v. het verslag: 
 Parking ‘t Kriekske 

De werken voor de parking zijn in uitvoering. John De Baets vindt de draaicirkel voor 
vrachtwagens/bussen aan de krappe kant. De parking aan de overzijde van de bestaande parking 
geldt als overloopparking gedurende 10 weekenden per jaar. Daarbuiten zal die gesloten blijven. 

 De binnentuin van  de Paterskerk is op bepaalde uren vrij toegankelijk. Straatmeubilair, zoals 
bankjes, zou het gebruiksgemak verhogen. De tuin is geen eigendom van de stad en de inrichting 
ervan gebeurde volgens het geleden BPA.  
 

2) Mededelingen 
a) Aanplanting laanbomen Veroonslinde 

Eerder werd positief geantwoord op de vraag van Willy D’Haeseleer (Vlaamse Imkersbond voor 
Brussel en Omstreken) om de eerder gekapte populieren aan de Veroonslinde te compenseren met 
lindes. Echter door de specifieke terreinomstandigheden (zeer drassige bodem) is besloten geen 
lindes maar elzen te planten. 
Stijn Garain laat nog weten dat de populieren die langs de straatkant staan, gekapt zullen worden 
wegens ouderdom. Ze laten zeer geregeld takken vallen. Deze zullen wel gecompenseerd worden 
met lindes. 
Christian Housiaux hekelt de inzet van bladblazers in het openbaar domein. Zij zouden de C02-
captatie van nieuw geplante bomen teniet doen. Stijn Garain vraagt naar een staving van deze 
stelling.  
Stad Halle is van plan in de toekomst bladblazers met accu´s in te zetten. 

b) Parkeergarage NMBS 
Het openbaar onderzoek hiervoor is inmiddels afgesloten. De Milieuraad is niet gevraagd haar 
advies over dit dossier uit te brengen. 
Fred Deryckere vindt de formulering dat er onderzocht wordt of de gevel van de parkeergarage 
vergroend kan worden te zwak geformuleerd. Dit zou zonder meer een voorwaarde voor de bouw 
kunnen zijn. 
In de voorwaarden staat o.a. wel dat het latwerk moet doorlopen tot en met de bovenste 
verdieping. Verder wordt opgemerkt dat een voorziening voor 20% elektrische auto´s in de 
toekomst niet voldoende zal zijn. Men zou beter nu al rekening houden met wel 80% waardoor 
latere, duurdere installatiekosten worden voorkomen. 

c) Zaai een bloemenakker 
Stad Halle heeft bij de Provincie Vlaams Brabant zakjes zaad met een (wilde) bloemenmengsel 
aangekocht. Deze worden o.a. verdeeld bij sensibiliseringsactiviteiten. Francine Van Der Perre 
vraagt of ook de bermen in Halle niet kunnen worden ingezaaid. Dit is echter niet mogelijk zonder 
de vegetatie van de bestaande groenstroken eerst te verwijderen. 

d) Parkeerplaatsen langs de Leide 
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De parkeerplaatsen langs de Leide zullen in de toekomst gaan verdwijnen. De Leide zal voor 
(schoolgaande) fietsers veiliger worden door er een fietsstraat van te maken. Auto´s die dan in – en 
uitparkeren langs deze fietsstraat zijn dan gevaarlijk voor de fietsers. 
Ook komt er langs de Leide een Zenneterras, net zoals bij Nederhem en bij de oude molensite in 
Buizingen. Er wordt gevraagd het deel van de Zenne richting Buizingen te vrijwaren van intensieve 
recreatie, dit zou de natuurwaarde van dit gebied schaden. 

3) Voorlichtingsbijeenkomsten in samenwerking met Gecoro 
a) Woensdag 8 januari 2020, om 19u30 in de Cardijnzaal 

Toelichting over het Provinciaal Beleidsplan Ruimte Vlaams-Brabant. Zie: 
https://www.vlaamsbrabant.be/wonen-milieu/wonen-en-ruimtelijke-ordening/structuurplan-
uitvoeringsplannen/beleidsplan-ruimte-vlaams-brabant/index.jsp 
Openbaar onderzoek loopt vanaf 1 december 2019 tot 14 februari 2020 

b) Woensdag 25 maart 2020, om 19u30 in de Cardijnzaal 
Toelichting over de Bouwmeesterscan  

 
4) Opvolging besprekingen/adviezen e.d. 

a) Kappen van bomen 
Deze collegenota is voor de derde keer ter herziening teruggegeven aan de dienst RO. De adviezen 
van de Milieuraad blijven van kracht, ook voor de volgende versie. Wanneer de volgende versie 
voorligt komen we hier op terug. 

b) Duurzame verpakkingen op de markt 
Nu de werkgroep, samen met Intradura, niet meer actief is, gaat stad Halle dit dossier weer 
opnemen. Er wordt op aangedrongen de handelaars/marktkramers te overtuigen van de noodzaak 
om plastic zoveel mogelijk te vermijden. Consumenten kunnen gemakkelijk zelf zorgdragen voor 
het verpakkingsmateriaal. 

c) Villalaan-Villa Reumont 
Stad Halle heeft de omgevingsvergunning voor de afbraak van  de villa geweigerd. 

d) Invoering Unizak 
Het voorstel van Intradura voor invoering van de Unizak (restafval en GFT) is aangenomen door de 
GR. De invoering van de PMD+ zal pas in jan. 2021 plaatsvinden. 

e) Vijver van Essenbeek 
Het advies van de Milieuraaad om de vijver van Essenbeek aan te kopen is niet overgenomen. Er is 
inmiddels een dading voor in de plaats gekomen waarin beide partijen (Stad Halle en 
bouwonderneming NJA) een (geheime) overeenkomst hebben gesloten. Hierdoor zijn alle lopende 
juridische procedures nu voorgoed stopgezet, waardoor de bouw van huizen langs de Kasteelstraat 
mogelijk wordt.  
De algemene stemming bij de Milieuraad is dat de dading niet nodig was en enkel in het voordeel 
van de bouwondernemer is. De schepen is van mening dat hierdoor juist een verlies in het juridisch 
geschil is voorkomen. Er is vooraf geen open debat gevoerd over de inzet van het college om tot 
een dading over te gaan, hetgeen als een verlies op het vlak van democratie en openbaarheid van 
bestuur wordt beschouwd. 

f) Plan Boommarter 
Het projectplan van dit samenwerkingsproject tussen stad Halle, ANB, Natuurpunt en Regionaal 
Landschap Pajottenland & Zennevallei is goedgekeurd door de GR, waardoor het advies van de 
Milieuraad is gevolgd. 
Stad Halle verhoogt zijn budget voor dit plan van 10.000 tot 30.000 euro per jaar. Hiermee komt die 
subsidie op hetzelfde niveau als van ANB. 

 
5) Adviezen 

a) Strategisch Meerjarenplan 
Schepen Bram Vandenbroecke geeft een toelichting op de met name ‘groene’ onderdelen van dit 
plan. Zie voor dit plan, incl. begroting, https://www.halle.be/meerjarenplan 
Gerard Sodderland waardeert de aandacht voor groen in dit plan maar heeft een inspraak op de 
inhoud, gaande de ontwikkeling ervan,  vanuit de verschillenden adviesraden gemist. Bram 

https://www.vlaamsbrabant.be/wonen-milieu/wonen-en-ruimtelijke-ordening/structuurplan-uitvoeringsplannen/beleidsplan-ruimte-vlaams-brabant/index.jsp
https://www.vlaamsbrabant.be/wonen-milieu/wonen-en-ruimtelijke-ordening/structuurplan-uitvoeringsplannen/beleidsplan-ruimte-vlaams-brabant/index.jsp
https://www.halle.be/meerjarenplan
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Vandenbroecke antwoordt dat met name de begrotingskant van het plan zo complex was dat 
inspraak het proces teveel zou bezwaren. 

b) Boomgaard Krokemveld 
Hier heeft een aanzienlijke, niet toegestane, ophoging van de grond plaatsgevonden. Het is onzeker 
wat er zich precies onder die ophoging bevindt. Deze overtreding wordt verder afgehandeld door 
de stad. Bert Ghysels vraagt aandacht voor dit zich herhalende probleem. Is een artikel hierover in 
Info Halle mogelijk? 

 
6) Voorstel van leden voor agendapunten volgende vergadering 

Geen 
 
7) Nieuws van de verenigingen 

Geen 
 
8) Varia 

Geen 
 
 

Volgende Milieuraad: 16 januari 2020 om 20 uur
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Datum Adviesnr
. 

Onderwerp Ingebracht door Opvolging 

21-02-19 01-19  Samenwerkingsovereenkomst tussen de Provincie 
Vlaams-Brabant, Pro Natura en de stad Halle in het kader 
van het project ‘Intergemeentelijke Natuur- en 
Landschapsploegen’ 

College van B&S Geen aanvullende adviezen. Collegebesluit wordt uitgevoerd 

21 -03-19 02-19  Vleermuis (dier-) vriendelijke verlichting  Milieuraad Bij elk project wordt nagegaan of deze verlichting noodzakelijk is  

21-03-19 03-19  Overgaan tot de aankoop van de vijver van Essenbeek 
door stad Halle 

Milieuraad Is ter kennisname aangenomen door het college 

18-04-19 04-19  Herbruikbare bekers tijdens evenementen Milieuraad Wordt wettelijk geregeld op Vlaams niveau 

16-05-19 05-19  Inspraak in het Strategisch Meerjarenplan Milieuraad Besluit van college: Inspraak kan via “Idee zkt stad” 

20-06-19 06-19  Vellen van bomen – beoordelingsprincipes en 
discretionaire bevoegdheden college 

College van B&S Er volgt een nieuw collegebesluit 

27-09-19 07-19  Sloop van villa aan Villalaan 51 College van B&S Vergunning geweigerd 

21-11-19 08-19  Invoering Unizak College van B&S Positief advies 

21-11-19 09-19  Plan Boommarter College van B&S Positief advies 


